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Abstract (en)
Electrical plug connector for printed circuit boards, consisting of a stranded-wire plug (11) which can be connected to the printed circuit board (1). A
plastic collar or connecting plug housing (4) covering the conductor paths (2) is arranged on the printed circuit board (1), which housing is provided
on the upper side with at least one coding slot (9, 9') and a latching device (10). The stranded-wire plug (11) matching the connecting plug housing
(4) has mating pieces (12, 12', 13, 14) which interact with and are flush with the coding slot (9, 9') and with the latch (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Elektrische Steckverbindungsanordnung für Leiterplatten, bestehend aus einem mit der Leiterplatte (1) in Verbindung bringbaren Litzenstecker
(11).An der Leiterplatte (1) ist ein dessen Leiterbahnen (2) überdeckender Kunststoffkragen bzw. überdeckendes Anschlußsteckgehäuse (4)
angebracht, das oberseitig mit mindestens einer Kodiernut (9, 9') und einer Rasteinrichtung (10) versehen ist.Der mit dem Anschlußsteckgehäuse
(4) korrespondierende Litzenstecker (11) besitzt mit der Kodiernut (9, 9') und der Raste (10) zusammenwirkende bzw. fluchtende Gegenstücke (12,
12', 13, 14).
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